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ZAPISNIK 

sa  28.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 21.12.2022. godine 
održan elektronskim putem u vremenu od 9,00 do 12,00 sati.   
 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  27. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje II. Izmjena i dopuna financijskog plana škole za 2022. godinu, 
3. Donošenje III. Izmjena i dopuna financijskog plana škole za 2022. godinu,  
4. Donošenje Statutarne odluke o IV. Izmjenama i dopunama Statuta škole,  
5. Donošenje Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta. 
6. Donošenje Odluke o provedbi postupka jednostavne nabave. 

 
U vremenu navedenom za elektronsko glasanje glasovalo je pet članova Školskog odbora što 
znači da su donesene odluke pravovaljane.  
 
Glasovali su:  
1. Sanja Antolić, predsjednica ŠO, 
2. Maja Raščanec, član ŠO,  
3. Andreja Tasoti, član ŠO, 
4. Anica Desnica, član ŠO, 
5. Emina Klasić Dolenec, član ŠO.  
 
Poziv za elektronsku sjednicu poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole. 
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 27. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa pet elektronskih glasova je 
donesen i verificiran.  
 
Točka 2. 
II. izmjene i dopune plana škole za 2022. godinu donesene su na sjednici Gradskog vijeća i na 
prijedlog ravnateljice Školski odbor je sa pet elektronskih glasova donio II. izmjene  i dopune 
financijskog plana škole za 2022. godinu.  
 
Točka 3. 
III. izmjene  i dopune financijskog plana škole za 2022. godinu donesene su na sjednici 
Gradskog vijeća i na prijedlog ravnateljice Školski odbor sa pet elektronskih glasova donosi III. 
izmjene i dopune financijskog plana škole za 2022. godinu.    
 
Točka 4.  
Na sjednici Gradskog vijeća donesena je suglasnost na Prijedlog Statutarne odluke od IV. 
izmjenama i dopunama Statuta škole. 
 
Na prijedlog ravnateljice Školski odbor je sa pet elektronskih glasova donio Statutarnu odluku 
o IV. Izmjenama i dopunama Statuta škole. 
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Točka 5. 
Budući da od II. polugodišta uvodimo produženi boravak bili smo obvezni mijenjati Pravilnik o 
sistematizaciji radnih mjesta. Također obzirom na podjelu škole u novi Pravilnik brojčano su 
uneseni učitelji koji rade u školi.  
 
Na prijedlog ravnateljice Školski odbor je sa pet elektronskih glasova donio Pravilnik o 
sistematizaciji radnih mjesta.  
  
Točka 6. 
Budući da od 1.1.2023. godine euro postaje naš novac obvezni smo promijeniti Pravilnik o 
provedbi jednostavne nabava u školi.  
 
Promjene se odnose na pretvaranje kune u eure pri postupcima jednostavne nabave. 
 
Na prijedlog ravnateljice Školski odbor je sa pet elektronskih glasova donio Odluku o provedbi 
postupka jednostavne nabave.. 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                 Predsjednica Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                       Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 
 
 


